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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 11.10.2021 online, 

prostredníctvom aplikácie SKYPE 

 

 

Prítomní poslanci: MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko,  

Eva Struhárová 

 

Neprítomní poslanci: Pavol Bobošík (ospravedlnený) 

       

Prítomná: Mgr. Gabriela Babony – garant VMČ Stred      

 

Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Mgr. Martin Petrík, Ing. Václav Kratina s manželkou 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie žiadostí 

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  

4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

5. Rôzne   

6. Záver 

 

1. OTVORENIE 

Predseda VMČ Stred MUDr. Žďárský privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že VMČ Stred je 

uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program. Všetci prítomní odsúhlasili program.  

 

HLASOVANIE: 

Za: 4       Proti: 0            Zdržali sa: 0 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Michal Moško, Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová 

 

Poslanci odsúhlasili program 

 

V úvode ďalej p. Ing. Ščepko upozornil na fakt, že vzhľadom na signál je možné, že bude 

v priebehu rokovania vypadávať. Následne sa prihlásil Mgr. Richard Medal. 

 

2.  PREROKOVANIE ŽIADOSTÍ 

2.1. Ing. Vanková 

Žiadosť o vyjadrenie k prenájmu pozemku k.ú. Trenčín, novovytvorená C-KN parc.č. 1839/144 

zastavaná plocha o výmere 19 m2, odčlenená geometrickým plánom č. 44566727-022/2020 
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z pôvodnej C-KN parc.č. 1839/6 zapísanej na LV č. 1 ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, 

pre Solako SK s.r.o., za účelom realizácie stavby chodníka. 

Ide o pozemok – zeleň nachádzajúcu sa medzi detským ihriskom a  polyfunkčným objektom 

RUBIKON v Trenčíne. Žiadateľ má zámer  dobudovať chodník, ktorý bude napojený na jestvujúci 

chodník okolo detského ihriska a bude pokračovať k objektu, v ktorom vlastní nebytový priestor, 

čím bude zabezpečený  prístup pre verejnosť. V súčasnosti je prístup možný len cez trávnatú 

plochu. Po vybudovaní chodníka bude tento stavebný objekt  prevedený do vlastníctva Mesta 

Trenčín, čo podlieha schváleniu Mestským zastupiteľstvom v Trenčíne.  

Prenájmom pozemku počas doby výstavby si stavebník zabezpečí dostatočne iné práva k 

pozemku v zmysle § 139 ods.1 zákona č.50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom 

poriadku v znení neskorších predpisov. 

 

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne na svojom zasadnutí dňa 29.9.2021 odporučili 

prenájom pozemku počas doby výstavby. 

REAKCIIE: 

Mgr. Petrík: Potvrdil slová p. Ing. Vankovej, že prišlo k dohode a spoločnosť Solako z terasy 

ustúpilo a žiadajú iba prenajať pozemok na vybudovanie chodníka, ktorým túto prevádzku 

napoja. Predostrel tiež informáciu zo schôdze vlastníkov bytov, na ktorej všetci prítomní súhlasili.  

Ing. Ščepko: Žiadal o vysvetlenie z chronologického hľadiska, pretože na základe jeho slov tam už 

chodník vybudovaný je.  

Mgr. Petrík: Objasnil, že je to zatiaľ len provizórny chodník na základe požiadavky hygieny. Je 

dočasný, kým nájdu firmu, ktorá im predmetný chodník vybuduje. 

P. Struhárová: Vyjadrila spokojnosť, že došlo k dohode. 

 HLASOVANIE:  

Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 

 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Eva 

Struhárová  

 

Uznesenie bolo schválené 

 

2.2. Ing. Vanková  

Žiadosť o opätovné vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – pozemku v k.ú. Trenčín, na ulici 

Puškinova pre Ing. Václava Kratinu   - časť C-KN parc. č. 1694/72 o výmere cca 80 m² (presná 

výmera bude upresnená geometrickým plánom), za účelom majetkovoprávneho vysporiadania 

pozemku a scelenia s nehnuteľnosťami vo vlastníctve kupujúceho. Ide o časť pozemku vo 

vlastníctve Mesta Trenčín, na ktorom má kupujúci zámer postaviť  pozdĺž tohto pozemku plot a 
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vytvoriť ochranný pás okolo domu, ktorý majú všetky krajné domy v radových zástavbách na 

sídlisku Noviny, a  to z dôvodu zabezpečenia a ochrany majetku.   

Výbor mestskej časti  Stred prerokoval dňa 13.09.2021 žiadosť a odporučil odpredaj pozemku  

len pozdĺž predzáhradky a  rodinného domu v šírke 2m.  

Žiadateľ požiadal o opätovné prerokovanie pôvodne podanej žiadosti na základe osobného 

stretnutia s poslancom Výboru mestskej časti Stred  a upresnení požiadavky žiadateľa,  nakoľko  

navrhované riešenie oplotenia po koniec domu nevyhovuje estetickým (architektonickým) a 

hlavne funkčným dôvodom. Oplotením by na konci domu vznikol hluchý kút, čím by sa existujúci 

problém nevyriešil. 

 

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 10.08.2021 prerokovali žiadosť a odporučili 

odpredaj časti pozemku v celkovej šírke 2m od štítovej steny nehnuteľnosti, za účelom 

zabezpečenia a ochrany  majetku. 

REAKCIE: 

Mgr. Medal: Vyjadril obavu, aby sa toto nestalo precedensom, že mesto bude na takýto účel 

predávať verejný pozemok a zároveň rozumie dôvodom p. Kratinu. Na základe komunikácie s p. 

Ing. Ščepkom, našli alternatívu riešenia tohto problému.  

Ing. Ščepko: Predostrel nápad, že by na danom mieste nevznikol pravouhlý hluchý roh, ale by sa 

to napojilo pod tupým uhlom k parcele záhrady, aby nevzniklo žiadne zákutie. 

Ing Kratina: Informoval, že popri existujúcom plote už vysadili hrabový plot a že keby bolo možné 

to potiahnuť ešte o jedno pole plotu pod tupým uhlom k záhrade, tak by to vyhovovalo a že 

spomínaný pozemok by chceli odkúpiť až po chodník na Puškinovej ulici, nie len ku koncu domu, 

aby si zabezpečili aj prístup do záhrady. Údajne sú tam jediní, ktorí majú prístup do záhrady len 

z chodníka.  

Ing. Vanková: Vyvrátila riziko spomínaného precedensu, pretože manželia Kratinovci, sú jedni 

z mála, ktorý tam majú tento problém. Podotkla, že napojenie by bolo po predzáhradku. 

Ing.Ščepko: Návrh daného riešenia označil za logický a nemá problém, zahlasovať ZA. 

Ing. Vanková: Navrhla, že po predložení geometrického plánu, bude v záujme udržania kontroly 

tento návrh zaslaný členom VMČ Stred mailom na odsúhlasenie. Poslanci dajú prostredníctvom 

mailu súhlas, aby sa to nemuselo opätovne predkladať na výbore.  

 HLASOVANIE:  

Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Eva 

Struhárová  

Uznesenie bolo schválené 
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2.3. Ing. Vanková: 

Žiadosť o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – pozemku v k.ú. Trenčín, na ulici Rybárska: 

- novovytvorená C-KN parc.č. 3325/22 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 18 m2, odčlenená 

geometrickým plánom z pôvodnej C-KN  parc.č. 3325/14 zapísanej na LV č.1, ako vlastník Mesto 

Trenčín v podiele 1/1-ina, pre Ľubica Kotrhová v podeli 1/1-ina, za účelom zabezpečenia prístupu 

do garáže vo vlastníctve žiadateľa. 

- novovytvorená C-KN parc.č. 3325/21 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 18 m2, odčlenená 

geometrickým plánom z pôvodnej C-KN  parc.č. 3325/14 zapísanej na LV č.1, ako vlastník Mesto 

Trenčín v podiele 1/1-ina, pre Ladislav Pavlík a manželka Anna v podeli 1/1-ina, za účelom 

zabezpečenia prístupu do garáže vo vlastníctve žiadateľa. 

- C-KN parc.č. 3325/14 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 18 m2, zapísanej na LV č.1, ako 

vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, pre MUDr. Peter Kuka v podeli 1/1-ina, za účelom 

zabezpečenia prístupu do garáže vo vlastníctve žiadateľa. 

- novovytvorená C-KN parc.č. 3325/20 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 21 m2, odčlenená 

geometrickým plánom z pôvodnej C-KN  parc.č. 3325/2 zapísanej na LV č.1, ako vlastník Mesto 

Trenčín v podiele 1/1-ina, pre Ing. Anton Šupák  a manželka Anna v podeli 1/1-ina, za účelom 

zabezpečenia prístupu do garáže vo vlastníctve žiadateľa. 

- novovytvorená C-KN parc.č. 3325/19 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 21 m2, odčlenená 

geometrickým plánom z pôvodnej C-KN  parc.č. 3325/2 zapísanej na LV č.1, ako vlastník Mesto 

Trenčín v podiele 1/1-ina, pre Marián Strnád  v podeli 1/1-ina, za účelom zabezpečenia prístupu 

do garáže vo vlastníctve žiadateľa. 

Ide o pozemok na Ul. Rybárska nachádzajúci sa medzi chodníkom a garážami vo vlastníctve 

žiadateľov, ktorý je využívaný, ako prístup. Mesto Trenčín v minulosti predávalo prístupy do 

garáži v danej lokalite ich vlastníkom. Daný pozemok je pre Mesto Trenčín, ako aj pre tretie 

osoby nevyužiteľný. 

 

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 09.09.2021 odporučili predaj pozemku. 

HLASOVANIE:  

Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Eva 

Struhárová  

Uznesenie bolo schválené 

 

2.4. Ing. Vanková: 

Žiadosť o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – pozemku v k.ú. Trenčín, na ulici Inovecká pre 

Vlastníkov bytov bytového domu s. č. 1138  - časť C-KN parc. č. 1856/1  zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere cca 236 m2 (presná výmera bude upresnená geometrickým plánom), 
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evidovanej na LV č.1 ako výlučný vlastník Mesto Trenčín, za účelom majetkovoprávneho 

vysporiadania pozemku pozdĺž časti bytového domu v súvislosti s realizáciou prefabrikovaných 

loggií.  

Ide o pozemok pod okapovým chodníkom, ktorý sa nachádza pozdĺž troch strán bytového domu  

na Ul.  Inovecká, kde budú zrealizované nové prefabrikované loggie v zmysle realizačného 

projektu na stavbu „Obnova, zateplenie bytového domu a vyhotovenie nových prefabrikovaných 

loggií. 

 

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 10.08.2021 odporučili predaj pozemku. 

HLASOVANIE:  

Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Eva 

Struhárová  

Uznesenie bolo schválené 

 

2.5. Ing. Vanková: 

Žiadosť o vyjadrenie k prenájmu pozemku v k.ú. Trenčín, časť C-KN parc.č.  977/1 o výmere 200 

m2, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku, ktorý je dlhodobo využívaný 

v súvislosti s chovom včiel. 

Ide o pozemok – zeleň  nachádzajúcu sa na Ul. Nad tehelňou. Uvedený pozemok je dlhodobo 

využívaný v súvislosti s chovom včiel, je na ňom umiestnená včelnica. Na predmetný pozemok je 

uzatvorená Nájomná zmluva č. 6/2008, ktorej nájomcom je pán Milan Medo. Pán Milan Medo 

uzatvoril s JUDr.  Jánom Červeňanským dohodu o vysporiadaní včelnice a to pre prípad, ak by pán 

Medo nemohol vykonávať chov včiel. Vzhľadom k tomu, že p. Medo zomrel, JUDr. Červeňanský 

požiadal Mesto Trenčín o zmenu nájomcu v Nájomnej zmluve č. 6/2008. 

 

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne na svojom zasadnutí dňa 9.9.2021 odporučili 

prenájom pozemku v zmysle žiadosti. 

 HLASOVANIE:  

Za: 4     Proti: 0            Zdržali sa: 0 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Eva Struhárová  

Nehlasoval: Ing. Richard Ščepko 

Uznesenie bolo schválené 

 

3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 

Ing. Vanková informovala o stave riešenia požiadavky Mgr. Medala z minulosti ohľadne 
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rozmiestnenia lavičiek na Mládežníckej. Na ŽSR bol zaslaný návrh ohľadne rozmiestnenia lavičiek a čaká 

sa na ich vyjadrenie. Za predpokladu, že ich stanovisko bude súhlasné, lavičky tam budú umiestnené. 

 

4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

4.1. MUDr. Žďárský: Poslanci VMČ Stred odhlasovali odporúčanie rekonštruovať chodník pred 

Domovom opatrovateľských služieb na Piaristickej ulici ako prioritný pre rekonštrukciu v rozpočte 

pre rok 2021. Koľko bude stáť rekonštrukcia tohto chodníka? Koľko finančných prostriedkov, 

ktoré by sa dali využiť na ďalšie opravy, ostane z narozpočtovaných prostriedkov pre rok 2021? 

4.2. Mgr. Medal: K odpovedi na opakovaný podnet - požiadavku opravy rozbitého chodníka na ul. 
Jesenského/Karpatská pri novopostavenej bytovke - citujem odpoveď MHSL: "Správca miestnych 
komunikácií má opravu tohto úseku chodníka zaradenú v zozname objektov stavebnej údržby.” 
Prosím o upresnenie - KEDY či DOKEDY bude daná oprava realizovaná? 

4.3. Mgr. Medal + Mgr. Moško: Prosíme o odpoveď, v akom režime, kto, ako často sa čistia podchody 
v Trenčíne v mestskej časti Stred, telefónne číslo a meno kompetentného pracovníka mesta, na 
koho je možné sa operatívne obrátiť v prípade zistenia znečisteného podchodu.  

4.4. Mgr. Medal: Prosím o informáciu o stavebno-technickom stave podchodov, menovite podchodu 
pri “malej železničnej stanici”, pri ČS OMV - momentálne je tento podchod logicky takmer 
nevyužívaný (či dokonca má byť uzatvorený?), do budúcnosti ale má významný potenciál využitia 
v súvislosti aj s využitím “Chynoranskej” trate na električkovú dopravu (v schválenom Pláne 
udržateľnej mobility mesta Trenčín) a v tomto kontexte preto prosím o úvahu o jeho stavebno-
technickom stave a potrebe investovania do jeho údržby, príp. rekonštrukcie (a v akom 
prípadnom časovom horizonte by sa tieto opravy mali vykonať). 

4.5. Mgr. Medal: A v prípade podchodu pri Hoteli Elizabeth prosíme o informáciu, v akom stave sú 
rokovania ohľadom prenájmu nebytových priestorov v podchode - sú nejaké aktuálne projekty 
na skultúrnenie priestorov podchodu? 

4.6. Ing. Ščepko + p. Mazánik: Vytvorenie prípojov od posledných večerných vlakov  
 Dnes cestujúci vystupujúci z RR 719 (príchod 23:32 z BA) nemajú možnosť cestovať MHD a sú 

odkázaní výhradne na taxislužby. Navrhujeme zriadenie spoja na L22 s odchodom o 23:44 z AS na 
Gen. Svobodu, s premávkou denne, na skúšobnú dobu 3 mesiace – spoj by v prípade meškania na 
RR 719 čakal.  

 Zároveň navrhujeme posun L6 o 22:30 z AS do Záblatia na 22:40, dnes odchádza z AS minútu 
pred príchodom RR 764/17764 (príchod 22:31 z Košíc). Vlaky by mali s malou úpravou obdobne 
premávať aj v novom GVD (foto v pdf v prílohe) 

4.7. Ing. Ščepko + p. Mazánik: Linka 24 – posilnenie spojov v období predvianočných nákupov 
 Prosíme o posilnenie L24 počas adventných víkendov. Namiesto zaradenia mimoriadnych spojov 

navrhujeme posilnenie formou kĺbových vozidiel, nakoľko podľa údajov poskytnutých ÚM 
vložené spoje v roku 2019 cestujúci nevyužili, hoci štandardné spoje boli v rovnakom období 
vyťažené – tzn. posilnenie štandardných spojov, na ktoré sú cestujúci zvyknutí, harmonikou je 
efektívnejšie. Dopravca má 2 mesiace na úpravu turnusov. Nasadenie tzv. harmoník by umožnilo 
cestujúcim dodržiavať aj potrebné odstupy počas epidémie COVID-19. 



 

 

7 

4.8. Ing. Ščepko+p. Mazánik: Nasadzovanie prímestských vozidiel na linky MHD 

 Chápeme, že premávka vozidiel v prímestskom vyhotovení je potrebná, vzhľadom na technický 

stav vozového parku MHD. Radi by sme však touto cestou požiadali, aby vozidlá v prímestskom 

vyhotovení neboli nasadzované na nosné linky MHD číslo 1, 8 a 24, kde spomaľujú nástup a 

výstup (majú iba 2 dvere). Bolo by vhodnejšie ich v prípade potreby prednostne nasadiť na linky s 

menším počtom cestujúcich (napr. 23). Na fotografií v pdf v prílohe môžete vidieť nevhodné 

nasadenie prímestského vozidla na vyťaženú L24. (foto v pdf v prílohe) 

4.9. Ing. Ščepko + p. Mazánik: Náhrada dočasných označníkov MHD riadnymi  
 Dopravca po našom upozornení v požiadavkách VMČ v roku 2020 pristúpil k výmene niektorých 

dočasných označníkov MHD za riadne – farebné. Za tento krok dopravcovi ďakujeme, avšak 

niektoré zastávky sú naďalej vybavené nevhodnými prenosnými označníkmi, dočasného 

charakteru – v značne nereprezentatívnom stave.  

 Nakoľko od nahlásenia podnetu uplynul značný čas, prosíme o informáciu, kedy budú realizované 

trvalé označníky na zostávajúcich zastávkach. Riadne označníky je možné získať zo zrušených 

zastávok v Opatovej (zastávky L6 zrušené v januári 2021). (foto v pdf v prílohe) 

 • Záblatie, pošta smer Rybáre (potrebný aj presun dopravnej značky)  

 • Priemyselný park II smer Priemyselný park  
 • Priemyselný park (obratisko v areáli firmy AUO) 

4.10. Ing. Ščepko + p. Mazánik: Vyblednutý označník na zastávke Ku štvrtiam 
 Označník zastávky MHD Ku štvrtiam vykazuje známky zanedbávanej údržby. Samolepka 

„Zastávka na znamenie“ je vyblednutá a z väčšej diaľky nečitateľná. Okrem toho na označníku 

doteraz presvitá slovo „BAUMAX,“ ktoré bolo z názvu zastávky odstránené ešte v roku 2016. Fólia 

na označníku vtedy nebola vymenená, iba bolo uvedené slovo amatérsky prelepené kúskom 

fólie. Prosíme o uvedenie označníka do adekvátneho stavu (t. j. výmena fólie s názvom a nové 

samolepky „Zastávka na znamenie“). 

 O úpravu sme žiadali už v júni 2020, napriek odpovedi ÚM: „Vyzveme dopravcu o nápravu,“ 
dopravca nápravu za cca 15 mesiacov nevykonal. (foto v pdf v prílohe) 

4.11. Ing. Ščepko + p. Mazánik: Neaktuálny a zanedbaný označník zastávky Biskupice, LOT  
 Prosíme o aktualizáciu označníka zastávky MHD Biskupice, LOT. Uvedený je na ňom názov 

zastávky Legionárska, LOT; ktorý bol ešte v roku 2016 zmenený na Biskupice, LOT. Zároveň by 

sme radi upozornili na zvláštne umiestnenú vitrínu s cestovným poriadkami, ktorá je 

nainštalovaná na opačnej strane, ako je pripravený jej držiak. Je možné vitrínu buď premiestniť 

na správnu stranu, alebo držiak odstrániť? O úpravu sme žiadali už v júni 2020, napriek odpovedi 

ÚM: „Vyzveme dopravcu o nápravu,“ dopravca nápravu za cca 15 mesiacov nevykonal. (foto v 

pdf v prílohe) 

4.12. Ing. Ščepko + p. Mazánik: Odpadnutý kôš z označníka MHD Dlhé Hony  

 Pri rekonštrukcií zastávky Dlhé Hony smer centrum bol poškodený označník, konkrétne z neho 

odpadla nádoba na odpad. Táto je teraz voľne položená na chodníku a môže byť odcudzená. 

 Podnet už bol nahlásený cez portál Odkaz pre starostu, avšak bez akejkoľvek odozvy. Touto 

cestou preto prosíme o nápravu (foto v pdf v prílohe) 
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4.13. Ing. Ščepko + p. Mazánik: Prosíme o informáciu, kto je vlastníkom poškodeného oplotenia, ktoré 

oddeľuje chodník na Električnej a teleso trate 143. Súčasný stav oplotenia má negatívny dopad 

na estetický výraz lokality, zároveň má plniť aj bezpečnostnú úlohu oddelenia chodcov od 

železničnej trate. (foto v pdf v prílohe) 

4.14. Ing. Ščepko+p. Mazánik: Nesprávne vyhotovenie označníkov zastávky MHD Vinohrady  
 Pri rekonštrukcií ul. Na kamenci tu boli osadené atypické označníky s nesprávnym vyhovením 

farebnosti. Konkrétne oblasti, ktoré mali mať žlté vyfarbenie, sú vyhotovené v oranžovej farbe. Je 

možné zabezpečiť úpravu do správneho stavu (tzn. vymeniť samolepky)? (foto v pdf v prílohe) 

4.15. Ing. Ščepko+p. Mazánik: Zdvojené nádoby na odpad na zastávkach  

 Behom leta 2021 boli na vybraných označníkoch zastávok MHD osadené dizajnové nádoby na 

odpad. Týmto krokom však prišlo k nelogickému a zbytočnému zduplikovaniu nádob na 

vybraných zastávkach, nakoľko tu zostali aj staré kameninové koše. Situácia sa dotýka viacerých 

zastávok MHD:  

 • Cintorínska (smer Generála Svobodu)  

 • Aut. stanica (pri označníkoch nástupíšť 3 a 4)  

 • Inovecká, stred (smer Generála Svobodu)  

 • Inovecká (obojsmerne)  

 • Ku štvrtiam  

 Navrhujeme odstrániť zo zastávok staré kameninové nádoby a v prípade potreby ich využiť v 

iných lokalitách mesta, kde dnes koše chýbajú. (foto v pdf v prílohe) 

 

5. RÔZNE 

 V rámci tohto bodu poslanci diskutovali o výbere chodníka na rekonštrukciu z narozpočtovaných 

finančných prostriedkov. Pri tejto diskusii VMČ Stred odhlasoval odporúčanie rekonštruovať chodník 

pred Domovom opatrovateľských služieb na Piaristickej ulici ako prioritný pre rekonštrukciu v rozpočte 

pre rok 2021. 

HLASOVANIE:  

Za: 4      Proti: 0             Zdržali sa: 0 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Michal Moško, Mgr. Richard Medal, Eva Struhárová 

P. Struhárová na to nadviazala a pripomenula staršiu žiadosť p. Vydru z bytového domu na 

Soblahovskej ulici, ktorý tiež žiadal opravu, na čo MUDr. Žďárský reagoval, že vyvinie nejaké kroky k tejto 

veci. Zároveň sa prihovoril poslancom, aby poukázali na fakt, že ostatné mestské časti mali vyššiu sumu 

na rekonštrukciu chodníkov ako MČ Stred, aby sa to pokúsili spoločne do budúcnosti navýšiť. 

6. ZÁVER 

MUDr. Žďárský poďakoval všetkým prítomným za účasť na stretnutí a ukončil zasadnutie VMČ 

Stred. 
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Najbližšie zasadnutie sa bude konať dňa 8.11.2021 o 16.00 hod. formou zodpovedajúcou 

epidemiologickej situácii.   

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Gabriela Babony     

v Trenčíne dňa 11.10.2021      
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MUDr. Šimon Žďárský   

 Predseda VMČ Stred 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 16.55 hod.   


